To: Iordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: RESOURCES COMPANY FOR

DEVELOPMENT & INVESTMENT PLC Date: 29-11-2023 08:44:56 PM

Subject: Board of Directors Meeting

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الموارد للتنمية والاستثمار التاريخ: 11-29 PM 08:44:56 الموضوع: اجتماع مجلس الادارة

The third meeting of the year 2023 of the Board of Directors of the Resources Development and Investment Company was held at one o'clock in the afternoon on Sunday, 11/26/2023. The appointment of the following gentlemen has been approved

- 1- Mr. Alaa Hussein Kubba, Chairman of the Board of Directors.
- 2- Mr. Muhammad Hussein Kubba, Vice Chairman of the Board of Directors.
- 3- Mr. Silwan Muzaffar Abdel Amir, member.
- 4- Messrs. Al-Wahaj General Trade and Investment Company (member), represented by Mr. Yasser Hussein
- . Authorizing the Chairman of the Board of Directors, Mr. Alaa Hussein Kubba, to sign on behalf of the company on all financial, administrative, judicial, legal and other matters. He also has the right to delegate some or all of his powers to others in writing.

انعقد الاجتماع الثالث من العام 2023 لمجلس ادارة شركة الموارد للتنمية والاستثمار في تمام الواحدة ضهرا من يوم الاحد الموافق 2023/11/26 تمت المصادفة على تعين السادة التالية اسمائهم

- - -1السيد علاء حسين كبة رئيس مجلس الادارة.
- -2السيد محمد حسين كبة نائب رئيس مجلس الادارة.
 - -3السيد سلوان مظفر عبدالامير عضو.
- -4السادة شركة الوهج للتجارة العامة والاستثمار (عضو) ممثلها السيد ياسر حسين كبة.

تفويض رئيس مجلس الإدارة السيد علاء حسين كبة بالتوقيع نيابتا عن الشركة على كافة الامور المالية والادارية والقضائية والقانونية والاخرى كما له الحق بتفويض بعض او كافة صلاحياته للغير خطيا

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Alaa hussain kubba

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Alaa hussain kubba